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Interpelacja

Sz. P. Michał Piotr Rudzki 
Burmistrz Karczewa

za pośrednictwem

Sz. P. Piotra Żelazki 
Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Karczewie

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) składamy interpelację do Burmistrza Karczewa w sprawie zadbania o 
teren ścieżki zdrowia zlokalizowany pomiędzy ulicami Piłsudskiego i Bema.

Stan faktyczny.

Ścieżka zdrowia, zlokalizowana pomiędzy ulicami Piłsudskiego i Bema, od 2014 roku jest miejscem spotkań 
wielu Mieszkańców Naszej Gminy. Korzystają z niej osoby starsze, dzieci, młodzież oraz całe rodziny. W 
ubiegłej kadencji powstał monitoring oraz oświetlenie, co zwiększyło bezpieczeństwo tego terenu.

Niestety, od kilku lat można zaobserwować coraz większe zaniedbania w odniesieniu do roślinności, która 
została posadzona w okresie tworzenia ścieżki zdrowia. Krzewy zarastają chwastami, pozostają po zimie 
niezgrabione liście, okolice wysłużonych już ławek zarastają, trawa jest koszona zbyt rzadko.

Teren, który powstał tak niedawno i cieszył oko wielu okolicznych Mieszkańców, stale niszczeje.

W związku z powyższym, wnioskujemy o należyte zadbanie o ścieżkę zdrowia, która nosi nazwę ważnej 
postaci, jaką był płk Ryszard Kukliński.

W trosce o dobro i interes Mieszkańców, jak również o pamięć płk Ryszarda Kuklińskiego, prosimy aby 
omawiany teren odzyskał swój blask i potencjał.

W odpowiedzi przekazanej na nasze adresy mailowe, prosimy wskazać termin, w jakim poczynione zostaną 
przedmiotowe prace.

Z poważaniem

Piotr Kwiatkowski Aleksandra Kowalczyk Mateusz Stanaszek
Radni Rady Miejskiej w Karczewie


